## 《北京是个好地方:What A 》

### 图书基本信息

书名:《北京是个好地方:What A Place!》

13位ISBN编号:9787501611041

出版时间:2016-4

作者:拉娜·苏丹文,徐文迪绘

译者:伏晓

版权说明:本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读,请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com

# 《北京是个好地方:What A》

### 内容概要

What A Place! is a book about a little girl's yearlong journey throughout Beijing, as she enjoys the city's sights, sounds and festivities.

本书讲述的是,一位小姑娘随着春夏秋冬的轮回,历览北京,这里的名胜古迹、音籁和节日庆典让她流连忘返。

## 《北京是个好地方:What A》

#### 作者简介

Lana Sultan is an author of Children's books with five published since 2010 including her latest book "What A Place!"; which was published in 2016. In addition, Lana is also a current Board Member at beijingkids. Lana is a holder of a Bachelors degree in English Literature and Linguistics.

Lana is a current resident of Beijing and has been in living in the Capital of China with her husband, son, and daughter since 2013. Prior to that, she has lived in Saudi Arabia, United Kingdom, U.S., and Spain.

Lana has tremendous affinity for the world of arts including photography, sketching, scrap-booking, and writing. She also has an immense passion for traveling.

## 《北京是个好地方:What A》

### 精彩短评

- 1、值得收藏的一本书,充满了北京的元素,中英文都非常优美,配上色彩丰富的图画,看得出是作者的用心之作。推荐。
- 2、i怎么买啊

## 《北京是个好地方:What A 》

### 版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com